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Z A P I S N I K 
 
8. redne  seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 
04.02.2004 ob 17.uri  v prostorih Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL. 
 
8.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: mag.Drago Balent, Dušan Bandelj, dr. Bojana Beović, Pavel 
Dolinar, Vasko Jovanovski, Jože Kernc, Leila Kozinc, Albin Marolt, Jože Zrnec. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: dr. Stane Pejovnik, Robert Praprotnik, Metodij 
Rigler, Barbara Derenda 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Srečko Masle, Anton Zaletelj 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se  je snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda, kot so ga prejeli 
s sklicem seje. 
Predsedujoči je predlagal, da se pod tretjo točko obravnava tudi sprememba finančnega 
načrta ČS Rudnik za leto 2004. 
Prisotni so se strinjali, drugih pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta Četrtne skupnosti  Rudnik, 
    zapisnika   3.korespondenčne seje in zapisnika 1.izredne seje 
2. Poročilo  predsednika sveta in vseh delovnih teles 
3. Pregled finančnega poslovanja v letu 2003 ter   
    sprememba finančnega načrta za leto 2004 
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4. Vprašanj, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
5. Razno 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH: / 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE  

SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI  RUDNIK, 
ZAPISNIKA   3.KORESPONDENČNE SEJE IN ZAPISNIKA 1.IZREDNE SEJE 

 
Gradivo (vse  zapisnike s prilogami) so člani sveta prejeli  skupaj s sklicem seje. 
 
Predsedujoči je dal zapisnike v razpravo.   
Ker prisotni niso imeli pripomb na zapisnike, je predsedujoči dal na glasovanje  naslednji  
PREDLOG  SKLEPA ŠT:1/8: 
Zapisnik 7.redne seje,  zapisnik 3.korespondenčne seje   in zapisnik 1.izredne seje se 
sprejmejo. 
 
Navzočih  je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 1/8 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
POROČILO  PREDSEDNIKA SVETA IN VSEH DELOVNIH TELES 

 
Neposredno pred pričetkom seje so člani sveta prejeli naslednje  dodatno  gradivo: 

- poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- zapisnik  4.sestanka Sosveta za varstvo in zaščito občanov, reševanje in civilno 

zaščito 
- zapisnik  skupnega sestanka Odbora za družbene dejavnosti in Odbora za urbanizem, 

gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja 
- zapisnik 5. sestanka Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in 

varstvo okolja. 
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A.) POROČILO PREDSEDNIKA SVETA; 
 
Zaradi prihoda skupine  krajanov je predsedujoči odredil odmor do 17.25 ure. 
 
Predsedujoči je v preddverju  sprejel predstavnike krajanov. Po povratku na sejo je 
predsednik komentiral vzrok nepredvidenega odmora, t.j. da predsedniku sveta, kakor tudi 
Svetu ČS Rudnik predstavijo  problematiko okoli urejevanja rekonstrukcije Peruzzijeve ulice.  
Problematika  se nanaša na povečan promet osebnih in tovornih vozil v smeri Ind. cone 
Rudnik, Dolenjske ceste in avtoceste. 
Cestišče ne ustreza potrebam vse večjega prometa in je potrebno takojšnje rekonstrukcije.  
Krajani so v namen reševanja svoje prometne ogroženosti, zaradi ozkega in neravnega 
cestišča ter manjkajočih funkcionalnih površin cestišča (kot so npr. pločniki), pripravljeni tudi  
na izvajanje   državljanske nepokorščine, kot jo predstavlja fizično zaprtje ceste.  
Zaradi izkazovanja velikega nezadovoljstva krajanov nad reševanjem te problematike, so 
krajani predlagali, da se preko sveta ČS Rudnik  problematika  posreduje tudi Županji MOL. 
 
 
Nadaljevanje 8. seje se je pričelo  ob 17.25 uri. 
 
Predsedujoči je v nadaljevanju podal svoje poročilo s podrobnimi obrazložitvami vsake točke. 
 
SKLEP 2/8: 
Svet ČS Rudnik potrjuje  poročilo predsednika sveta. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 2/8 je bil sprejet. 
 
 
B.) KOMISIJA ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA; 
 
Predsedujoči je predal besedo  predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, Vasku Jovanovskemu, ki je predstavil predloge sklepov.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.3/8: 
Svet ČS Rudnik, MOL sprejema poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja ter potrjuje mandat kandidata za člana sveta: Srečka Masleta 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/8: 
Svet ČS Rudnik, MOL, nalaga Komisiji za mandatna  vprašanja, volitve in imenovanja, 
Sveta ČS Rudnik, da v čim krajšem času poroča svetu četrtne skupnosti o morebitnih 
nezdružljivostih članstva v svetu četrtne skupnosti  s članstvom v nadzornem odboru, 
funkcijo župana in podžupana ter zaposlitvijo v  mestni upravi. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/8: 
Kot stalno delovno telo  Četrtne skupnosti Rudnik se za področje financ  ustanovi     
Komisija za finance. Komisija je štiričlanska, sestavljajo jo naslednji člani sveta: 

- Predsednik: Albin Marolt 
- Podpredsednik: dr. Stane Pejovnik 
- Člana: Jože Kernc, Metodij Rigler  

 
Komisija opravlja naslednje naloge: 

- oblikuje delovno gradivo predloga  finančnega načrta četrtne skupnosti 
- predlaga spremembe porabe finančnih sredstev 
- izvaja postopke javnih razpisov 
- oblikuje pripombe k  Osnutku  in Predlogu  Odloka o proračunu MOL  
-  s pooblastilom sveta opravlja druge naloge s svojega področja 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št.3/8 do 5/8 so bili sprejeti. 
 
 
C.)  ODBOR  ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI   
Odbor je imel od prejšnje seje le skupni sestanek z Odborom za gospodarske javne službe in 
promet, zato je poročilo  zaradi odsotnosti obeh predsednikov odborov podal predsednik 
sveta. Poročilo se je v celoti nanašalo na skupni sestanek obeh odborov, ki sta ga 
predsednika odbora sklicala na pobudo sveta šole za reševanje prostorske problematike  
Osnovne šole Oskarja Kovačiča. 
 
V razpravi so prisotni  člani obeh  odborov ugotovili, da  so v zapisniku navedeni sklepi 
pomanjkljivi, zato  so  skupaj oblikovali  dopolnitve oz.spremembe. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednje  predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.6/8: 
Svet ČS Rudnik  zahteva  od Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport 
pisno  finančno konstrukcijo nadomestne gradnje šolskih prostorov  na lokaciji 
Galjevica 52 in finančno konstrukcijo gradnje  prizidka k osnovni šoli zaradi primerjave 
obeh investicij. 
                                                                     
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/8: 
Svet ČS Rudnik od pristojnega oddelka MOL zahteva, da  se v letu 2004, pričnejo vsi 
projektno tehnični postopki, ki so potrebni za izgradnjo prizidka k Osnovni šoli Oskarja 
Kovačiča.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.8/8: 
Svet ČS Rudnik od Županje MOL zahteva pisno zagotovilo, da se bo gradnja  prizidka k 
OŠ Oskarja Kovačiča zaključila  najkasneje v šestih letih in da se bo nadomestna 
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gradnja  šolskih prostorov na lokaciji Galjevica zaključila  do 1. septembra letošnjega 
leta. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.9/8: 
Svet ČS Rudnik  predlaga, da se v Predlogu  Odloka o proračunu MOL za leto 2004 , na 
predlog uprave Osnovne šole Oskarja Kovačiča  zagotovijo tudi sredstva za pripravo 
projektnih pogojev, ki bodo osnova za izdelavo projektne dokumentacije za izgradnjo 
prizidka k OŠ Oskarja Kovačiča. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov sveta 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št.7/8 do št.9/8 so bili sprejeti. 
 
Po glasovanju se je seji pridružila  dr. Bojana Beović. 
 
 
D.) ODBOR ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, PROMET 
IN VARSTVO OKOLJA 
 
Poročilo tega odbora je zaradi odsotnosti tako predsednika kot podpredsednika odbora podal 
predsednik sveta. 
 
Po razpravi v kateri je bil na pobudo Pavla Dolinarja dopolnjen sklep 13/8,  je predsedujoči dal 
na glasovanje naslednje predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.10/8: 
Zapisnik se potrdi z  dodanim sklepom, kot je naveden pod št.11/8. Dogovor za isto 
zadevo se briše. 
 
PREDLOG  SKLEPA ŠT.11/8: 
V roku 14 dni se  sestane  ožje vodstvo (predsedniki odborov in sosveta) ČS Rudnik, ki 
pripravi  izhodišča za pripravo predlogov za prenos posameznih  nalog s sklepom 
Županje na ČS Rudnik. 
  
PREDLOG SKLEPA ŠT.12/8: 
Svet ČS Rudnik Oddelku za gospodarske javne službe ponovno postavlja  vprašanje o 
pristojni službi za čiščenje obcestnih jarkov. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.13/8: 
Svet ČS Rudnik je ogorčen nad odgovorom Oddelka za gospodarske javne službe in 
promet št. 3910-52/03, zato zahteva, da ta oddelek pojasni dvojnost meril, kot so 
razvidna iz primerov: 

- hitrostne ovire na  Hradeckega cesti 
- prepovedan promet za avtošole na zgornjem delu Rakovniške ulice proti cerkvi 
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saj v  dvakrat zavrnjenem primeru, vendarle gre za ureditev prometa na območju 
zdravstvenega doma. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.14/8:  
Svet ČS Rudnik zahteva od Oddelka za gospodarske javne službe in promet, da ta ob 
naslednjih snežnih padavinah zagotovi tudi čiščenje pločnikov  na območju ČS Rudnik 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.15/8: 
Svet ČS Rudnik podpira meje razmejitve med Mestno občino Ljubljana in Občino Ig, 
kot je razvidna iz priložene grafične priloge. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.16/8: 
Svet ČS Rudnik se vodji OE Ljubljana MOPE,  Tomažu Miklavčiču, zahvaljuje za dopis z 
vso navedeno problematiko  izpostavljeno med pogovorom s predsednikom sveta ČS 
Rudnik, vseeno pa se pričakuje, da bo  inšpektorat zadeve sam posredoval na pristojne 
inšpekcijske službe, ki so organizirane v okviru državne uprave. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta: 
ZA: 9 članov sveta 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/  
 
Sklepi od št.10/8 od št.16/8 so bili sprejeti. 
 
Člani  Sveta ČS Rudnik  so se dogovorili, da se vse sklepe ČS Rudnik posreduje samo 
službam v okviru MOL ter od njih zahteva realizacija, tudi v primerih,  ko so  za  posamezne 
zadeve pristojni državni organi. 
 
V nadaljevanju so je razprava,  na željo dr. Beović, vrnila na zapisnik skupnega sestanka 
Odbora za družbene dejavnosti ter Odbora za gospodarske javne službe, promet in varstvo 
okolja. 
Predsedujoči je razložil vse spremembe sklepov  tega sestanka, s čimer se je dr. Beović 
strinjala. 
Dr. Beović je predlagala, da se v zapisnik zapiše tudi  njena diskusija, s čimer so se vsi 
prisotni  strinjali. 
 
 
E.) ODBOR ZA  GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 
 
Predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem  mag.Drago Balent, je povedal, da 
zaradi spremenjenih službenih obveznosti, ne more opravljati funkcije predsednika tega 
odbora, zato  podaja izjavo o  odstopu z mesta predsednika odbora. 
Za njegovo mesto predlaga  člana tega odbora Roberta Praprotnika, sam pa bi prevzel 
njegovo mesto. Robert Praprotnik je po telefonu podal ustno soglasje za prevzem mesta 
predsednika odbora. 
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Predsedujoči je  zato  dal na glasovanje naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.17/8: 
Na podlagi izjave o odstopu mag.Draga Balenta in soglasja Roberta Praprotnika, se 
člana Roberta Praprotnika imenuje na mesto predsednika Odbora za gospodarske 
dejavnosti in turizem, mag. Draga Balenta  pa se imenuje na mesto člana Odbora za 
gospodarske dejavnosti in turizem. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:17/8 je bil sprejet. 
 
F.) SOSVET ZA VARSTVO IN ZAŠČITO OBČANOV, REŠEVANJE IN 
CIVILNO ZAŠČITO 
 
Poročilo je podal predsednik sosveta, Jože Zrnec.  
 
Po  razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednje predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.18/8: 
Svet ČS Rudnik  potrjuje plan nalog  Sosveta za leto 2004. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.19/8: 
Svet ČS Rudnik predlaga Županji MOL, da mestna uprava pripravi predlog  konkretnih 
nalog  s področja  zaščite, reševanja in civilne obrambe za prenos v pristojnost Četrtne 
skupnosti Rudnik. 
Prav tako  se predlaga, da se preko  pristojnega oddelka mestne uprave, Četrtni 
skupnosti  Rudnik omogoči opravljanje t.i. skupnih nalog z omenjenega področja, 
navedenih v 9.členu Odloka o nalogah četrtnih skupnosti Mestne občine Ljubljana (UrL 
RS št.78/2001). 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.20/8: 
Svet ČS Rudnik predlaga Upravni enoti Ljubljana, da  organizatorjem prireditev, zaradi 
večje požarne varnosti, predlagajo, da se poslužujejo pomoči  lokalnih gasilskih 
društev. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.21/8: 
Na osnovi predlaganega prenosa  pooblastil s področja zaščite, reševanja in civilne 
obrambe, se Oddelku za zaščito, reševanje in civilno obrambo, MU, MOL,  predlaga, da  
v organizacijsko strukturo štaba civilne zaščite za območje Rudnika, vključi tudi sosvet 
ČS Rudnik. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT.22/8: 
Svet ČS Rudnik, MOL, opozarja Oddelek za zaščito, reševanje in civilno obrambo na 
pomanjkljivo opremo PGD Barje za primer večjih poplav. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.23/8: 
Sosvet za varstvo in zaščito občanov, reševanje in civilno zaščito se preimenuje v 
Sosvet za zaščito, reševanje in civilno obrambo. 
 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št.:18/8 do št.:23/8 so bili sprejeti. 
 
 
G.) UREDNIŠKI ODBOR; 
 
Poročilo o delovanju Uredniškega odbora je podal predsednik odbora Vasko Jovanovski, ki je 
povedal, da je  odbor že imel sestanek, na katerem so si določili naloge, vendar so do sedaj 
čakali na Odločbo Ministrstva za kulturo o ustanovitvi glasila. 
 
Ob zaključku poročila je Pavel Dolinar predlagal, da  tudi Uredniški odbor  pripravi plan nalog 
za leto 2004 in finančne posledice. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT.24/8: 
Svet ČS Rudnik nalaga Uredniškemu  odboru, da pripravi plan nalog za leto 2004  in 
ovrednoti njihove finančne posledice. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:24/8 je bil sprejet. 
 
 
 
        AD 3 

PREGLED FINANČNEGA POSLOVANJA V LETU 2003 TER 
SPREMEMBA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2004 

 
Prisotni so pred neposredno pred sejo dobili dodatno gradivo, t.j. poročilo Komisije za 
proračun ter kopijo dela gradiva za 3. točko  19. izredne seje MS, ki se nanaša na sejnine za 
člane svetov četrtnih skupnosti. 
Predsednik sveta je v nadaljevanju predal besedo predsedniku novoustanovljene Komisije za 
finance, ki je podal kratko poročilo o  dosedanjem delovanju komisije, ki je delovala začasno 
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kot Komisija za pripravo finančnih načrtov za leti 2004 in 2005 ter porabo proračunskih 
sredstev v letu 2003. 
 
Predsedujoči je po podanem poročilu predsednika komisije povedal, da je določen rok za 
oddajo poročila v zvezi s finančnim poslovanjem četrtnih skupnosti v lanskem letu.  
 
Predlagal je, da svet sprejme naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.25/8: 
Svet ČS Rudnik potrjuje poročilo finančnega poslovanja ČS Rudnik v letu 2003, kot ga 
je predstavil predsednik Komisije za finance ter pooblašča Albina Marolta ter Jožeta 
Kernca, da za potrebe priprave  Finančnega poročila  MOL, pripravita vse potrebne 
obrazložitve finančnega poslovanja ČS Rudnik za leto 2003. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št..25/8 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je  predsedujoči prisotne seznanil s  predlogom Komisije za mandatna 
vprašanja  MS za  dopolnitev Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za 
opravljanje funkcije funkcionarjev MOL, nagradah članov delovnih teles mestnega sveta  in 
drugih organov MOL ter o povračilih stroškov.  
 
V razpravi v kateri so sodelovali: Jože Kernc, dr. Bojana Beović, mag. Drago Balent, Pavel 
Dolinar, Albin Marolt ,  so prisotni podprli predlog  dr.Beović, ki ga je predsedujoči zatem dal 
na glasovanje, kot sledi;  
 
PREDLOG SKLEPA Št.26/8: 
Svet ČS Rudnik  sprejema predlog izplačila sejnin (stroškov) kot izhodišče nadaljnjega 
dogovora o višini izplačila nadomestila stroškov, vendar Mestnemu svetu predlaga, da 
najde za izplačila stroškov dodatni vir sredstev. 
Svet ČS Rudnik meni, da višina predlaganih stroškov ne pokriva niti osnovnih stroškov 
delovanja najbolj angažiranih svetnikov ČS, zato predlaga, da Mestni svet ponovno 
prouči možnost primernega nadomestila. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov. 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.26/8 je bil sprejet. 
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AD 4 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 
Ni bilo predlogov, vprašanj ali pobud. 

 
 
 
 

AD 5 
RAZNO 

 
Tudi pod to točko ni bilo razprave, zato je predsedujoči zaključil sejo ob 20.02 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
                                                                               Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                                Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                       Jože Kernc  
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